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Abstract (en)
[origin: DE19547677C1] Each tube section (1,2) has one end (3) widening in a cone and the other (4) tapering in a cone at the same angle. Both
section ends are widened, and are of larger diameter over their entire length than the remainder of the section. Where the section wall joins onto the
tapering end it can have an external step (8) with radiused edges. The diameter of the opening (5) at the tapering end can be the same as that of
the main part of the section. An external step with radiused edges (6) can also be provided between the main part of the section and the widening
end.

Abstract (de)
Kaminrohr für die Schornsteinsanierung aus mehreren Rohrabschnitten (1,2), die ein konisch erweitertes Ende (3) und ein konisch verjüngtes Ende
(4) mit jeweils gleichen Konuswinkeln aufweisen und die durch Einstecken des verjüngtes Endes in das erweiterte Ende miteinander verbindbar
sind. Um die Herstellung der Rohrabschnitte zu vereinfachen und dabei eine exakte Ausbildung der Konen zu erreichen, soll das konisch verjüngte
Ende aufgeweitet sein und über seine Länge größere Durchmesser aufweisen als der Rohrabschnitt. <IMAGE>
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